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W piątek odbyło się kolejne spotkanie Związków Zawodowych z Dyrekcją Elektrowni Bełchatów. Pan Dyrektor nadal
nie udostępnił dokumentów, o które wystąpiła strona społeczna. Jest to o tyle dziwne , że Dyrektor przywołuje dane
dotyczące zaangażowania funduszu płac skutkami przeniesionymi  (wysokość podawaną przez dyrekcją kwestionujemy
, ale wątpliwości budzi też sposób liczenia). 

Wygląda na to,że odpowiedź Pana Dyrektora „a na co wam to?” zamiast dokumentów, niestety nie wystarczy. 

Przypuszczam również , że taka forma przekazywania Związkom Zawodowym dokumentów, o jakie występują w
trybie Ustawy o związkach zawodowych, nie jest zgodna z Art.28.tej Ustawy. Cyt:  

„Pracodawca  jest  obowiązany  udzielić  na  żądanie  związku zawodowego informacji niezbędnych do prowadzenia
działalności związkowej, w szczególności informacji dotyczących warunków pracy i zasad wynagradzania.” .Nie dziwi
to o tyle, że tym razem zabrakło na spotkaniu prawników PGE GiEK…  Wysokość wzrostu płac nadal dalece odbiega
od naszych propozycji. Podkreślam - mieszczą się one w zakresie porozumienia. Póki co związki zawodowe prezentują
wobec Dyrekcji wspólną linię. 
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